
 

         Referat skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
11. december 2023 kl. 17.00 - 19.00 

 

 

Til stede ved mødet: 

Lise Høgsberg-Davidsen, Anne Bang-Olsen, Ditte Mølvang Hansen, Jens Teglers, Sahra Julie 

Hvidt Parameswaran, Rikke Marchmann (medarbejderrepræsentant), Martin Staal Andersen 

(medarbejderepræsentant), Rie Storm (skoleleder) og René Ellegaard Frederiksen 

(viceskoleleder). 

 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt. 

 

 

2. Behandling af forældrehenvendelser. 

a. Fortsættelse fra sidste møde med forventet afslutning. 

 

Rie redegjorde mundtligt for håndteringen af forældrehenvendelsen og for hele forløbet. 

Skolens ledelse fremlagde som besluttet på seneste bestyrelsesmøde relevante data i 

forhold til sagen og gav dermed bestyrelsen mulighed for at kunne vurdere sagen og 

forløbet. Sagen har givet anledning til refleksion og enkelte fokusområder.  

Nysgerrighed og gennemsigtighed er centrale ord. Noget skolebestyrelsen vil tage med 

sig videre i forhold til det kommende trivselsarbejde.  

 

 

b. Ny henvendelse og behandling heraf. 

 

Rie delte sine refleksioner perspektiver med skolebestyrelsen vedr. henvendelsen.  

Rie orienterede bestyrelsen om håndteringen af sagen. Lise laver udkast til svar til 

pågældende forælder. 

 

 

3. Orientering om legepladsrapport (bilag) 

Rie orienterede om at der én gang årligt er inspektion af legepladsen. Dette er en god 

sikkerhed i forhold til at vores legeplads efterses så vi ved at den er i orden. Rie 

gennemgik rapporten og det ser godt ud for sikkerheden. CETS er opmærksomme på at 

følge op på rapporten.  

 

 

4. Nyt fra Thurø Skole 

• Sygdom på skolen. Vi har meget sygdom pt. på skolen og gør hvad vi kan, for at 

vikardække bedst muligt. 

• Juleklippedag 1. december 2023. Elevrådet tog initiativ til et stort fælles hjerte, 

som nu kan ses på gangen. 

• Budget 2024 kom i sidste uge. Vi er ved at skabe os et overblik i forhold til 

næste skoleår. 

• Virksomheder adopterer skoleklasser. Vores ene 6. klasse har haft et 

samarbejde med plejehjemmet. Dette samarbejde afsluttes med udgangen af 

dette skoleår. 

• Forårs-SFO 2024. Vi er begyndt at kigge på bemandingen til næste år. 

• Julegaveindsamling. Blev hentet i dag ved morgensamlingen og der var mange 

gaver, som vil gøre stor glæde. 

• Luciaoptog 2023. Afholdes den 13. december 2023 i multisalen. 

 

 



 
5. Vedtagelse af revideret forretningsorden (bilag) 

Rie og Lise har kigget igennem og givet et bud på en ny forretningsorden.  

 

Punkt 24 er uafklaret og drøftelsen genoptages i det kommende bestyrelsesmøde. 

Lise udsender forslag til sætning vedr. pkt. 24 til kommende møde.  

Medlemmerne reflekterer inden mødet, hvor bestyrelsen træffer endelig beslutning. 

 

 

6. Forældremøder (alle i bestyrelsen). 

Tilbagemelding på forældremøder. Opfølgning på evt. spørgsmål fra forældre til 

skolebestyrelsen. Fravær af bestyrelse og ledelse ved forældremødet. Hvordan får vi 

fulgt op på forældrene i 0. årgang omkring info om bestyrelsens arbejde? 

 

Der er ikke flere forældremøde på 0. årgang men forventeligt et ”Vis og spis”-

arrangement, så på opfølgning fra bestyrelsen bliver først forældremødet i 1. klasse. 

 

 

7. Opfølgning på Samrådsmøde.  

Opfølgning på vores besøg af BUU-udvalget på Thurø Skole.  

Punktet udskydes. 

 

 

8. Status på trivselsprincip. 

Arbejdsgruppen der har arbejdet med trivselsprincippet, fremlægger deres arbejde. 

Punktet udskydes til kommende bestyrelsesmøde.  

 

Ditte fremlagde arbejdsgruppens forslag og ideer til ”sådan handler vi på mistrivsel”. 

Arbejdsgruppen understregede at de stadig er i proces og vender løbende tilbage indtil 

princippet er klar og kan godkendes. 

 

Jens fremlagde arbejdsgruppens forslag og ideer til ”skolens rolle” i forhold til det 

forebyggende trivselsarbejde.  

 

Afslutningsvis drøftede bestyrelsen rammer for metodefrihed. Det blev understreget, at 

det ikke nødvendigvis påhviler den enkelte ”klasselærer” at facilitere trivselsarbejde, 

men at det kan faciliteres af flere forskellige medarbejdere og ledelsesfaglige personer. 

 

 

 

9. Status på klassedannelsesprincip (bilag) 

Arbejdsgruppen der har arbejdet med klassedannelsesprincippet, fremlægger deres 

arbejde.  

Punktet udskydes. 

 

 

10. Eventuelt 

 

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder i 2023-24, kl. 17.00 - 19.00 

16/01, 28/02, 21/03, 17/04, 22/5 og 11/06* 

 

+ diaglogmøde 16/4 

 

 

Referent René 


